
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2020/21:459 Snabb vaccinering av befolkningen

Det har gått relativ lång tid sedan världen drabbades av coronaviruset, och i 
Sverige har dödssiffrorna varit höga i jämförelse med andra länder. Sveriges 
strategi med provtagning av befolkningen har inte fungerat helt smärtfritt, och 
ännu fungerar inte provtagningen fullt ut i alla regioner. 

Rapporter kommer nu om att ett vaccin är i antågande, och arbetet för att 
säkerställa att alla som vill har möjlighet att få vaccinet så fort som möjligt 
måste påbörjas. Detta skulle näringslivet och de privata vårdaktörerna inom 
hälso- och sjukvården kunna hjälpa till med.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Hur ser arbetet ut med att förbereda för en storskalig covid-19-vaccinering ut i 
Sverige, och avser ministern att låta näringslivet vara behjälpligt vid 
massvaccineringen? 

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-13
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00


